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Dierenwelzijn en Corona

De Raad van Zwolle in vergadering bijeen op 5 juli 2021

Overwegende dat:

 De Corona-crisis ook gevolgen heeft gehad voor het dierenwelzijn in Zwolle;

 Er bijvoorbeeld massaal huisdieren zijn aangeschaft;

 Recente berichtgeving leert dat nu we weer naar een normale samenleving toegaan, veel 

van deze huisdieren worden afgestaan; 

 Dit gevolgen heeft voor organisaties zoals bijvoorbeeld het Zwols dierenasiel, Flappus en 

de Dierenvoedselbank;

Van mening dat:

 Vanuit de gemeente aandacht moet zijn voor de gevolgen die de Corona-crisis heeft 

(gehad) op het dierenwelzijn en de dierenwelzijnsorganisaties in onze stad;

 Vraagt het College:

 Met de dierenwelzijnsorganisaties in onze stad in gesprek te gaan en te onderzoeken of het 

nodig is dat vanuit de gemeente extra actie wordt ingezet;

 Als extra actie extra budget vraagt, hier voor de behandeling van de begroting een voorstel 

over aan de raad voor te leggen;

En gaat over tot de orde van de dag.
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